

Paris, January 2025

**International Drug Development (IDD) is thrilled to welcome two experienced professionals, Stéphane Simon and Anne Walter to its executive team.**

**IDD is a high-end consulting firm for the industry, specializing in strategy, development and regulatory affairs for healthcare products. Both will strengthen the foundational business and create a new practice focused on the commercialization and ‘exploitation’ of pharmaceuticals.**

**Stéphane Simon** joins us as IDD VP Chief Pharmaceutical Officer and CEO of Bio Valys Pharma. Leveraging executive regulatory affairs positions across Europe and leading organizational transformations, he has provided business support and shaped strategies within R&D and commercial



environments.

He will bring innovative strategic insights while spearheading the development of a new strategic pillar, propelling our company towards new and exciting opportunities.

He has been a Qualified Person (Responsible Pharmacist) for 30 years in GxP environments.

His frequent interactions with health and economic agencies (EMA, EFPIA...) across Europe highlights his comprehensive understanding of the regulatory landscape and ability to navigate complex ecosystem.

Their arrival marks a significant step in our journey to enhance our capabilities and rapid development. We are confident that their leadership will inspire and drive our team to new heights.

**Anne Walter** will assume the role of Pharmaceutical Affairs & Exploitation Director. With a sound career in regulatory affairs executive positions, she will reinforce the foundational practices that have been key to our success and will be a major player in the



new strategic activities of IDD.

She has been a Qualified Person (Responsible Pharmacist) for 12 years, held several positions in consulting firms, CMOs and biotech companies over the last 30 years. With a background in Quality, Pharmacovigilance and Compliance, Anne brings a broad vision of the healthcare industry with an international outlook and operation acumen. She will add her extensive experience throughout the entire life cycle of health products to IDD’s practises.

Paris, Janvier 2025

**International Drug Development (IDD) est ravi d'accueillir deux professionnels expérimentés, Stéphane Simon et Anne Walter, au sein de son équipe de direction. IDD est un cabinet de conseil haut de gamme à l'industrie, spécialisé dans les stratégies de développement et d'enregistrement des produits de santé. Tous les deux renforceront les activités historiques de l'entreprise et créeront une nouvelle pratique axée sur l'exploitation des produits pharmaceutiques.**

**Stéphane Simon** nous rejoint en tant que VP, Chief Pharmaceutical Officer d'IDD et DG de Bio Valys Pharma.

Lors de ses expériences dans des postes de direction en affaires réglementaires Europe et en transformation organisationnelle, il a assuré un soutien stratégique et opérationnel aux filiales et Global R&D. Il apportera ses perspectives stratégiques innovantes tout en dirigeant la création d'un nouveau pilier stratégique, accélérant notre



entreprise vers de nouvelles opportunités. Il est Pharmacien Responsable depuis 30 ans dans des environnements européens GxP en R&D et filiale.

Ses fréquentes interactions avec les acteurs de la santé (EMA, EFPIA...) à travers l'Europe soulignent sa compréhension approfondie du paysage réglementaire, ainsi que sa capacité à naviguer dans des environnements complexes.

**Anne Walter** assumera le rôle de Directrice des affaires pharmaceutiques et de l'exploitation.

Forte d'une solide carrière à des postes de direction dans le domaine des affaires réglementaires, elle renforcera les pratiques fondamentales réglementaires, qui ont été à l'origine de notre succès et sera un acteur majeur dans les nouvelles activités stratégiques d'IDD.



Elle a été Pharmacien Responsable pendant 12 ans et a occupé plusieurs postes dans des sociétés de conseil, des CMO et des sociétés de biotechnologie au cours des 30 dernières années. Avec une expérience dans les domaines de la qualité, de la pharmacovigilance et de la conformité, Anne apporte une vision large de l'industrie de la santé avec une perspective internationale et un sens aigu des opérations. Elle ajoutera à l'expertise d'IDD sa vaste expérience tout au long du cycle de vie des produits de santé

Leur arrivée marque une étape importante dans notre développement et offre de service. Nous sommes convaincus que leur leadership inspirera et propulsera notre équipe vers de nouveaux succès.